

REF: DFM/2021/0707

Date: 7 July 2021

DFM/2021/0707: المرجع

التاريخ : 7 يوليو 2021

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal  
Chief Executive Officer  
Dubai Financial Market  
Dubai, UAE

السيد / حسن عبد الرحمن السركال  
الرئيس التنفيذي  
سوق دبي المالي  
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

**Subject: Disclosure of the results of the DXB Entertainments PJSC (the "Company") Board Meeting**

الموضوع: الإفصاح عن اجتماع مجلس إدارة شركة دبي اكس بي انترتينمننتس ش.م.ع ("الشركة")

Further to our letter dated Monday, 5 July 2021 notifying you of the Board of Directors' meeting was held on Wednesday, 7 July 2021 at 2 p.m.

بالإشارة الى كتابنا يوم الأثنين الموافق 5 يوليو 2021 والذي تم أخطاركم فيه بموعد اجتماع مجلس الإدارة نود إعلامكم بأنه قد تم عقد اجتماع مجلس الإدارة يوم الأربعاء الموافق 7 يوليو 2021 في تمام الساعة 2 مساءً

The following matters (being all matters) listed in the agenda were discussed and approved by the Board of Directors subject to obtaining the approval of the Company's shareholders:

جميع المواضيع المدرجة بجدول الأعمال قد تمت مناقشتها، وتمت الموافقة عليها، شريطة الحصول على موافقة مساهمي الشركة وذلك على النحو التالي:

1. The conversion of the Company from a public joint stock company into a private joint stock company pursuant to the provisions of the Commercial Companies Law and the regulations of the Ministry of Economy (the "Conversion").
2. Following the Conversion, the delisting of the Company from Dubai Financial Market (the "Delisting").
3. Review the draft invitation of the general assembly meeting of the Company to convene, discuss and approve the Conversion and Delisting.

- 1- الموافقة على تحول الشركة من شركة مساهمة عامة إلى شركة مساهمة خاصة ، وفقاً لأحكام قانون الشركات التجارية ولوائح وزارة الاقتصاد ("التحول").
- 2- بعد التحول، الموافقة على شطب إدراج أسهم الشركة من سوق دبي المالي ("شطب الإدراج").
- 3- مراجعة دعوة الجمعية العمومية للشركة للانعقاد ومناقشة والموافقة على التحول وشطب الإدراج.

Kind regards,

مع أطيب التحيات،

باريس أولو  
أمين سر مجلس الإدارة  
Baris Ulu  
Company Secretary

